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Please read  

the manual carefully. 

 
Please become familiar and practice with your motorized stroller before going  

on the road to ensure a smooth and secure ride.   
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*Do not use the battery mixed with other different make, type, or model batteries. 
*Keep out of the reach of children. 
*Battery must be charged in appropriate charger only. 
*Never use a modified or damaged charger. 
*Do not leave battery in charger over 24 hours. 
*Store the battery in a cool, dry and well-ventilated area.
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Safety Precautions
1. In order to use this product correctly, please refer to this user manual, the instructions for related accessories, and the assembly instructions.
2. Please read this user manual carefully and use this product correctly to avoid or cause malfunctions and wrong actions

3. Do not install this product in the following places: places with special chemicals and corrosive gasses, places exposed to high temperature,
places with water droplets or moisture, places with long-term continuous vibration, etc, which may cause malfunctions or injuries. 
4. Please do not step on this product or mount a non-matching frame, otherwise, it will cause damage to this product and personal injury. 
5. Do not touch the moving parts when the product is in use or charging, otherwise it will cause damage to the machine or personal injury.
6. When discarding this product, please treat it as waste properly according to the relevant regulations of the local government. 
7. Please check the battery power before use. It is not recommended to use it when the power is less than 25%. It is recommended topurchase 
spare batteries.
8. It is not recommended to use it when the weather or terrain is poor and the vehicle cannot be controlled. It may easily hit the machine and
cause damage.
9. Caution! When going downhill, you need to observe the road conditions before considering pressing the start button.   And pay attention 
to the road conditions.
10. Caution! The foot brake pedal provided is only recommended to be used when the stroller is completely stopped on even road.
The purpose is to ensure that the stroller comes to a complete stop.
11. It is recommended that when using this product for the first time, you can practice using it in an open area. When turning left and right, it is 
recommended to use low speed and point-and-click steering to avoid damage caused by unfamiliarity with the product.

Warnings and Precautions
1. Please use a general household AC110V / 220V socket for the power supply of the charger. Please charge it correctly to avoid the risk of
electric shock, In addition, do not use the same socket or extension cord with other electrical appliances to avoid overload or fire hazards.
2. Before charging, please check the power socket, charger, wires, connectors, etc, if they are damaged, loose, or wet; or when the ground
environment, stroller, battery, hands, or feet are wet, do not charge to avoid electric shock or fire hazards. 
3. When charging, please be sure to follow the correct operation order, connect the charger connector socket and secure it, and then plug in 
the 110V / 220V AC power supply, and finally charge (the red light on the indicator light means charging, and the green light means charging
completion). 
4. When charging, please place the charger and battery in a flat and dry place to avoid failure caused by tipping or pulling. The wires should not 
be caught by doors or windows or subjected to heavy pressure or friction to avoid damage to the wires. Do not touch the charging charger to 
avoid burns caused by prolonged high temperatures, and do not let children or pets come into contact with it to avoid danger. 
5. If you find abnormal sounds, smells, or sparks during the charging process, please stop charging immediately, turn it off, or disconnect the
power supply, and send it to the dealer professional to check the relevant parts as soon as possible. Overhaul by professionals in hydropower
engineering.
6. After the charging is completed (the charging indicator light is green), be sure to unplug the power unit charger cable before disassembling
the charger power cord connector to avoid abnormal battery display during the charging process. The power connect or of the charger should
be removed to avoid battery damage caused by long-term power consumption. When pulling out the plug, you should hold the plug to remove 
it, and do not pull the wire to avoid wire damage, electric shock, sparks or short circuit hazards. 
7. Do not let the charger be subjected to heavy pressure, impact, or drop; the charger may be damaged or dangerous if it is soaked in water or
damp. If there is water, please stop using it and send it to the professional distributor to whom you purchased the Electric Motor Power 
System. If there is any problem with the battery and charger, it should be inspected and repaired by the professional distributor who you 
purchased it from. Do not disassemble it by yourself, so as to avoid dangers such as electric shock, damage to the machine, and affect the 
warranty rights. 
9. If rainwater or seawater has penetrated into the signal connector, causing it to fail to operate, please unplug the connector and rinse the
connectors at both ends with plenty of water. 
10. Precautions: In order to use and handle the battery safely, please read the instructions carefully before use. 
*Do not expose to, dispose of the battery in fire. 
*Do not put the battery in a charger or equipment with
wrong terminals connected.
*Avoid shorting the battery.
*Avoid excessive physical shock or vibration.
*Do not disassemble or deform the battery.
*Do not immerse in water.
*Regulations vary for different countries. Please dispose the batteries in accordance with local regulations.
11. Battery operation instruction
*Please do not charge your battery upside down.  It is dangerous if you reverse the positive and negative poles when charging.  
*The discharging current can’t surpass the largest discharging current mentioned on this specification manual.  Overly large electric current 
discharge can cause battery overheat and reduction in capacity. 
*Excessively discharging or charging your battery for a short time will not immediately affect the use of the battery.  But if you excessively 
discharge the battery for a long time the battery will permanently lose its function.  Another possibility of your battery being excessively 
discharged is because of its natural flashover characteristic.  To prevent this occurrence, you should maintain a certain electric quantity in 
your battery. 
*The battery should be stored in the range of the temperature specified on the specification manual. If you have stored and not used your 
battery over six months, then we suggest you to charge your battery again. 
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Product Specification

Motor 250W/36Vx2

Battery
37V/5.2Ah (18650) xl (Standard configuration)

*The battery can be purchased additionally. 

Motor Type Hub motor

Charging Time 3.5-4 hours

Motor Unit Size 797*317*297mm

Weight 19.5kg±2kg

Capacity Weight 150kg

Made in Taiwan 

Spare Parts List

Control Handlebar
(with signal cable) - 1 

Electric Motor Power System 
(with rear tires) - 1 

Removable Battery - 1

Adapter - 1 Charging Cable - 1 Dust Cover - 5 pcs
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Assembly Instructions
*The Electric Motor Power System requires at least two adults to assemble.

1. Disassemble the rear wheel frame of the 
original stroller.

2. Adjust the Electric Motor Power System
to the appropriate width.

3. Connect with the rear leg of the stroller. 4. Press the rear leg tube down.

5. Press the rear leg tube until you hear the 
clicking sound of the snap button.

6. Install the dust cover and fasten the velcro 
from the bottom.



Overlooking 
angle
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Assembly Instructions
*The Electric Motor Power System requires at least two adults to assemble.

8. Make sure the grooves fit perfectly with the 
handlebar.

7. Adjust the control handlebar to present a 
natural overlooking angle to the user.

11. Connect the signal cable to the Electric Motor Power System and lock it tightly.
You have completed the assembly!

Please align the holes to the pins and insert the 
cable. Please do not twist the head to avoid 
damage to the signal cable.

10. Assembly complete.9. Wrap the buckle around the handle, adjust it 
to the appropriate size, and secure it firmly.



Flat-head

Flat 
metal part
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Front Wheel Assembly Instructions
* It is recommended to assemble the front wheels with at least two adults.  
And please wear gloves to avoid injury.

1. Please find the hole located on the side of 
the front wheel, and insert your flat-head 
screwdriver into the hole.

2. After you insert the screwdriver, the front 
wheel will fall out of the frame and you may 
take the wheel out.

3. Align your 10 inches front wheel with the
foot base. 
(Front wheel's flat metal part faces forward.)

4. Aim correctly and insert the wheel until you 
hear a "click'' sound. Please make sure the front 
wheels are completely attached on the frame 
before you start using the wheels.
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Control Handlebar and Button

A. Operation Buttons: Press the operation buttons with both hands and walk forward.
B. Direction Buttons: Left turn – Left direction button + Any one of the operation buttons / Right turn - 

Right direction button + Any one of the operation buttons.
C. Speed Change Button: + acceleration/ - deceleration (three-stage speed change).
D. Reverse Button: Press R button to reverse function. Press once again to cancel the reverse.
E. PowerButton:   Press and hold for three seconds to turn the power on or off.

F. Speed Display: 0 - Return to zero speed /1 - Low speed / 2 - Medium speed / 3 - High speed
G. Battery Indicator: red: below 20% / green: above 100%~50%
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Two Battery Charging Methods:   

Method 1. Open the waterproof cover under the battery, connect the charging cable, and charge
with the socket.

Method 2. Pull the buckle on the left side of the battery, pull out the battery, connect the charging
         cable, and charge it with the socket.

It is recommended to buy an extra battery 

and put it behind the Electric Motor Power 
System body for backup.



1. Turn on the power button on the control handlebar (the green light indicates that it is turned on.)

3. Press the operation buttons with both hands push the motorized stroller and walk forward.

4. To stop, just release your hands.
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Electric Motor Power System Operation

2. Please adjust the speed (You can choose between speed 1 - 3, but not speed 0.)



5. Moving backward: Press the middle R reverse button (red light indicates backward mode is 
activated), the speed will change to level 1; then press both operation buttons simultaneously to 
move backward, and be mindful of your surroundings.

6. Turning right or left: Press one of the operation buttons along with the corresponding left or right 
button. Ensure you check your surroundings before executing the turn. (The picture illustrates how to 
turn right.)

7. After idling for 20 seconds, the speed will return to zero, please re-select the speed (1-3) to use it.

8. To turn off the power, press and hold the power button of the control handlebar for 3 seconds to 
turn off the upper control.

Press and hold for 3 seconds.

9

Electric Motor Power System Operation
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Recommendations

Recommendations Speed Level and Weight Capacity

Speed Level Contents

Weight Capacity 

Recommendation 

(kg)

0 Forward/ backward: Manual operation 0 

1 Forward/ backward: Power on with speed level 1.5 kph 40~70

2 Forward/ backward: Power on with speed level 2.5 kph 70~110

3 Forward/ backward: Power on with speed level 3.5 kph 110~150

Depending on the actual road conditions the numbers of weight capacity recommendation may vary.

Cleaning and Maintenance

How to Clean the Electric Motor Power System? 
1. Wipe it with a wet/dry cloth: first you can wipe off the dust and dirt with a damp wipe. And then dry the body with a dry cloth 
to avoid rusting the parts of the Electric Motor Power System due to residual water vapor. 
2. Rinse the tires with little water: If there is mud on the tires, you can use tap water to wash them. But please remember to 
avoid the signal cable, so that water won't enter the signal cable and cause damage to the Electric Motor Power System.
3. If rain or sea water splashed on the Electric Motor Power System, please rinse it with plenty of water to prevent corrosion.

How to Maintain the Electric Motor Power System? 
1. Place Electric Motor Power System in a dry and cool environment to avoid damage to the battery and other parts. 
2. Avoid leaving the battery idle when the battery power is below 50% (indicated by a blue light on the battery.) and charge the 
idle battery once a month to prolong the life of the lithium battery and ensure maximum performance.

Company Information

Company: New Century Products Co., Ltd. 
Service Hotline: +886 2697-5919 
Company Address: 
Bldg B, Rm. 8, 1 SF., No. 97, Sec. 1, Xintai 5th Rd., New Taipei City 221, Taiwan
Email: inquiry@ncp-global.com
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Rear Wheel Frame Replacement Assembly Instructions

The Electric Motor Power System requires at least two adults to assemble.

Disassembly method

Assembly method



Système d'alimentation du 
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Veuillez lire attentivement  

le manuel. 
Avant de prendre la route, veuillez-vous familiariser et vous exercer avec votre  

poussette motorisée pour garantir une conduite fluide et sécurisée.  
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Précautions de sécurité
1. Afin d'utiliser correctement ce produit, veuillez-vous référer à ce mode d’emploi, aux instructions relatives aux accessoires connexes et aux 
instructions d'assemblage.
2. Veuillez lire attentivement ce mode d’emploi et utiliser ce produit correctement afin d'éviter tout dysfonctionnement ou toute action incorrecte.
3. Ne stockez pas ce produit dans les lieux suivants : lieux de stockage de produits chimiques spéciaux et gaz corrosifs, lieux exposés à des températures 
élevées, lieux présentant des gouttelettes d'eau ou de l'humidité, lieux soumis à des vibrations continues à long terme, etc. qui peuvent entraîner des 
dysfonctionnements ou des blessures.
4. Ne marchez pas sur ce produit et ne l’installez pas sur un cadre non adapté, sous peine d'endommager le produit et de provoquer des blessures.  
5. Ne touchez pas les pièces mobiles lorsque le produit est en cours d'utilisation ou de charge, sous peine d'endommager l'appareil ou de blesser 
quelqu'un.
6. Lors de la mise au rebut de ce produit, veuillez le jeter conformément aux réglementations locales en vigueur.
7. Lors de la mise au rebut de ce produit, veuillez le jeter conformément aux réglementations locales en vigueur.
8. Il n'est pas recommandé de l'utiliser lorsque les conditions météorologiques sont mauvaises ou si le terrain n’est pas approprié et que le véhicule ne 
peut pas être contrôlé. Il peut facilement heurter la machine et l'endommager.
9. Attention ! Avant d’entamer une descente, il faut observer l'état de la route, envisager d'utiliser le bouton de démarrage et faire attention à l'état de 
la route.
10. Attention ! L'utilisation de la pédale de frein n'est recommandée que lorsque la poussette est complètement arrêtée sur une route plane. L'objectif 
est de s'assurer que la poussette s'arrête complètement.
11. Il est recommandé, lors de la première utilisation de ce produit, de s'entraîner à l'utiliser dans un espace ouvert. Pour tourner à gauche et à droite, 
il est recommandé d'utiliser une vitesse réduite et de manœuvrer délicatement afin d'éviter les dommages causés par la méconnaissance du produit.

Avertissements et précautions

1. Pour l'alimentation du chargeur, veuillez utiliser une prise de courant domestique générale de 110V / 220V AC. Veuillez le charger 
correctement afin d'éviter tout risque d'électrocution. En outre, n'utilisez pas la même prise ou rallonge pour d'autres appareils électriques
afin d'éviter les risques de surcharge ou d'incendie.
2. Avant toute charge, veuillez vérifier le chargeur de la prise de courant, les câbles, les branchements, etc., s'ils sont endommagés, desserrés
ou mouillés ou lorsque l'environnement au sol, la poussette, la batterie, les mains ou les pieds sont mouillés, ne pas charger le produit pour
prévenir les chocs électriques ou les risques d'incendie.
3. Lors de la charge, veuillez respecter l'ordre correct suivant : connectez la prise du connecteur du chargeur, puis branchez l'alimentation
électrique 110V/220V AC, et enfin chargez (l'indicateur lumineux rouge indique que le produit est en charge, et la lumière verte indique que 
le produit est chargé).
4. Lors de la charge, veuillez placer le chargeur et la batterie dans un endroit plat et sec afin d'éviter toute défaillance due à un basculement 
ou à une traction. Les câbles ne doivent pas être coincés par des portes ou des fenêtres, ni soumis à une forte pression ou à des frottements,
afin de ne pas les endommager. Ne touchez pas le chargeur pour éviter les brûlures causées par des températures élevées prolongées, et ne 
laissez pas les enfants ou les animaux domestiques le toucher pour éviter tout danger.
5. Si vous constatez des bruits, des odeurs ou des étincelles anormaux pendant le processus de charge, arrêtez immédiatement la charge, 
éteignez l'appareil ou débranchez l'alimentation électrique, et présentez l'appareil à un revendeur professionnel pour qu'il contrôle les pièces 
concernées dans les plus brefs délais. Contrôle par des professionnels de l'ingénierie hydroélectrique.
6. Une fois la charge terminée (le voyant de charge est vert), veillez à débrancher le câble du chargeur du bloc d'alimentation avant de
débrancher le connecteur du cordon d'alimentation du chargeur afin d'éviter un affichage anormal de la batterie pendant le processus de 
charge. Le connecteur d'alimentation du chargeur doit être retiré pour éviter que la batterie ne soit endommagée par une consommation 
d’énergie à long terme. Lorsque vous débranchez le connecteur, vous devez le tenir pour le retirer et ne pas tirer sur le cordon afin d'éviter de
l'endommager, ou de provoquer des chocs électriques, des étincelles ou des courts-circuits.
7. Le chargeur ne doit pas subir de forte pression, de choc ou de chute ; il peut être endommagé s'il est trempé dans l'eau ou placé dans
un environnement humide, ce qui le rendrait dangereux. En cas de présence d’eau, veuillez cesser de l'utiliser et l'envoyer au distributeur
professionnel auprès duquel le système de motorisation électrique a été acheté.
8. En cas de problème avec la batterie ou le chargeur, ils doivent être inspectés et réparés par le distributeur professionnel auprès duquel vous
les avez achetés. Ne les démontez pas vous-même, afin d'éviter tout risque d'électrocution, d'endommagement de l'appareil et d'atteinte aux
droits de garantie.
9. Si de l'eau de pluie ou de l'eau de mer a pénétré dans le boîtier de raccordement, provoquant son dysfonctionnement, veuillez 
débrancher le boîtier et rincer les connecteurs aux deux extrémités avec beaucoup d'eau.
10. Précautions : Afin d'utiliser et de manipuler la batterie en toute sécurité, veuillez lire attentivement les instructions avant de l'utiliser.

* Ne pas exposer, ni jeter la batterie au feu.
* Ne placez pas la batterie dans un chargeur ou un
équipement dont les bornes sont mal connectées.
* Évitez de court-circuiter la batterie.
* Éviter les chocs physiques ou les vibrations excessives.
* Ne pas démonter ou déformer la batterie.
* Ne pas immerger dans l'eau.

* Ne pas utiliser la batterie associée à d'autres batteries de marque, de type ou
de modèle différents.
* Tenir hors de portée des enfants.
* La batterie doit être chargée uniquement avec le chargeur approprié.
* N'utilisez jamais un chargeur modifié ou endommagé.
* Ne laissez pas la batterie dans le chargeur pendant plus de 24 heures.
* Rangez la batterie dans un endroit frais, sec et bien ventilé.

* Les réglementations varient d'un pays à l'autre. Éliminer conformément à la législation en vigueur.
11. Instructions relatives au fonctionnement de la batterie
* Il est interdit de charger la batterie à l'envers. Il est dangereux de charger la batterie en inversant les pôles positif et négatif. 
* Le courant de décharge de la batterie ne peut pas dépasser le courant de décharge maximal spécifié dans le cahier des charges. Une décharge de 
courant excessive provoque un échauffement de la batterie et une réduction de sa capacité.
* Une surcharge ou une décharge excessive à court terme n'affectera pas l'utilisation de la batterie, mais une décharge excessive à long terme 
affectera la fonction de la batterie et la rendra définitivement inutilisable. Une autre raison pour laquelle la batterie peut être trop déchargée est la 
disparition de l'énergie automatique. Pour éviter toute sur décharge de la batterie, il convient de maintenir une certaine quantité d'énergie dans la 
batterie.
* La batterie doit être stockée dans la plage de température indiquée dans les caractéristiques. Si la batterie a été stockée pendant plus de six mois, il 
est recommandé de commencer par la charger.
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Caractéristiques du produit

Moteur 250W/36Vx2

Batterie 37V / 5.2Ah (18650) xl (configuration standard) La batterie peut être achetée en supplément

Type de moteur moteur de moyeu

Temps de charge 3h30 - 4 heures

Dimensions du bloc moteur 797*317*297mm

Poids 19.5kg±2kg

Poids supporté 150kg

Fabriqué en Taïwan

Liste des pièces détachées

Guidon de commande
(avec câble de signal) - 1

Système de motorisation 
électrique (avec pneus
arrière) - 1

Batterie amovible - 1

Adaptateur - 1
Bloc de protection - 5 piècesCâble de charge - 1



3

Instructions de montage
*L'assemblage doit être réalisé par au moins deux adultes

3. L’installer sur le montant arrière de la 
poussette.

5. Pousser le tube du montant arrière jusqu'à
ce que vous entendiez le clic du bouton
d'enclenchement.

2. Régler le système d'alimentation du moteur 
électrique à la largeur appropriée.

4. Pousser le tube du montant arrière
vers le bas.

6. Installer le bloc de protection et fixer le velcro
par le bas.

1. Démonter le châssis de la roue arrière
d’origine de la poussette.



Angle de vue
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Instructions de montage
*L'assemblage doit être réalisé par au moins deux adultes

7. Le panneau de commande supérieur offre un angle 
de vue naturel pour l’utilisateur.

8. Assurez-vous que les rainures s'adaptent parfaitement 
au guidon.

11. Connecter le câble de signal au système d'alimentation du moteur électrique et le brancher 
fermement ; l'assemblage est alors terminé.

Aligner et insérer, ne pas tordre pour éviter
d'endommager le câble de signal.

9. Enroulez la boucle autour de la poignée, ajustez la 
taille puis attachez-la.

10. Le dispositif de commande supérieur est prêt pour 
utilisation.
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Tête plate

Pièce 
métallique 
plate

Instructions de montage des roues avant.
*Il est recommandé d'assembler les roues avant avec au moins deux adultes et de porter des gants pour 
éviter les blessures.

1. Veuillez trouver le trou situé sur le côté de la roue 
avant et insérer votre tournevis à tête plate dans le 
trou.

2. Après avoir inséré le tournevis, la roue avant 
tombera du cadre et vous pourrez la retirer.

3. Alignez votre roue avant de 25,4cm avec la base du 
pied. (La partie métallique plate de la roue avant est 
tournée vers l’avant.)
*Flat metal part = pièce métallique plate

4. Visez correctement et insérez la roue jusqu'à ce que 
vous entendiez un « clic ». Veuillez ensuite vous 
assurer que les roues avant sont complètement fixées 
sur le cadre avant de commencer à utiliser les roues.
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Control Handlebar and Button

A. Bouton de commande : Les deux côtés doivent être pressés en même temps pour bouger.
B. Boutons de direction : virage à gauche - bouton de direction gauche + l'un des boutons de commande I 

virage à droite - bouton de direction droit + l'un des boutons de commande.
C. Bouton de changement de vitesse : + accélération / - décélération (changement de vitesse en trois 

étapes).
D. Bouton de marche arrière : R fonction de marche arrière, appuyer à nouveau pour annuler la marche 

arrière.
E. Bouton d'alimentation :    Appuyer sur la touche et la maintenir enfoncée pendant trois secondes pour
  allumer ou éteindre l'appareil.

F. Affichage de la vitesse : 0 - retour à la vitesse zéro /1 - vitesse faible / 2 - vitesse moyenne/           
3-vitesse élevée

G. Indicateur de batterie Une barre : rouge : inférieure à 20 % / verte : supérieure à 100%~50 %

A

D

E

B

C

F

G
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Fonctionnement de la batterie : 

Méthode 1 Ouvrir le couvercle étanche situé sous la batterie, brancher le câble de charge et charger   
avec la prise.

Méthode 2 Tirer sur l’encoche située sur le côté gauche de la batterie, sortir la batterie, connecter le câble 
de charge et charger avec la prise.

Il est recommandé d'acheter une batterie   

supplémentaire et de la placer derrière le

boîtier du système de motorization

électrique en guise de secours.



1.Allumez le bouton d'alimentation de la poignée de commande (le voyant vert indique qu'il est 
allumé).

2. Veuillez ajuster la vitesse (les vitesses 1 - 3 peuvent être sélectionnées, mais pas 0).

3. Appuyez sur les boutons de commande avec les deux mains, poussez la poussette motorisée et 
avancez.

4. Pour arrêter, il suffit de relâcher la pression exercée par les mains

Bouton d'alimentation

8

Système d'alimentation du moteur électrique



7. Après 20 secondes d'inactivité, la vitesse revient à zéro. Il faut alors sélectionner à nouveau la 
vitesse (1 - 3) pour l'utiliser.

8. Pour éteindre l'appareil, appuyez sur le bouton d'alimentation de la poignée et maintenez-le 
enfoncé pendant 3 secondes pour éteindre la commande supérieure.

Appuyez sur le bouton et maintenez-le enfoncé pendant 3 secondes.seconds.
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5. Marche arrière : Veuillez appuyer sur le bouton R du milieu (le voyant rouge indique que la marche 
arrière est enclenchée), la vitesse 1 s’active par défaut. Appuyez avec les 2 mains simultanément pour 
démarrer. Appuyez de nouveau sur la touche R pour éteindre la marche arrière. Faire attention derrière 
vous avant d’activer la marche arrière.

6. Pour tourner à droite ou à gauche : Quand vous roulez appuyez sur la touche de direction souhaitée 
(gauche ou droite). Ne pas appuyer sur les 2 directions en même temps. Faire toujours attention 
autour de vous avant d’engager un virage à gauche ou à droite.
L’image montre un exemple de virage à droite.

Système d'alimentation du moteur électrique
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Recommandations

Niveau de vitesse et capacité de poids

Niveau de vitesse Sommaire
Capacité de poids 

recommandée (kg)

0 Avant/arrière : Fonctionnement manuel 0 

1 Avant/arrière : Mise sous tension avec niveau de vitesse 1.5 km/h 40~70

2 Avant/arrière : Mise sous tension avec niveau de vitesse 2.5 km/h 70~110

3 Avant/arrière : Mise sous tension avec niveau de vitesse 3.5 km/h 110~150

Le niveau de vitesse est basé sur les conditions réelles du terrain et de la route avec ajustement en conséquence.

Nettoyage et entretien
Instructions de nettoyage

1. Nettoyer avec un chiffon humide/sec : enlever d'abord la poussière et la saleté avec un chiffon humide, puis sécher le 
produit avec un chiffon sec pour éviter que les pièces du système d'alimentation du moteur électrique ne rouillent à 
cause de la vapeur d'eau résiduelle.
2. Rincez les pneus avec peu d'eau : S'il y a de la boue sur les pneus, vous pouvez utiliser de l’eau pour les laver. Mais n'oubliez 
pas d'éviter le câble de signal, afin que l'eau ne pénètre pas dans le câble de signal et n'endommage pas le système 
d'alimentation du moteur électrique.

3. En cas de pluie ou d'éclaboussures d'eau de mer, veuillez rincer abondamment à l'eau pour éviter la corrosion.

Instructions d’entretien

1.Placer le système de motorisation électrique dans un environnement sec et frais pour éviter d'endommager la 
batterie et les autres pièces.

2.Éviter de laisser la batterie inactive lorsqu'elle est déchargée à 50 % (1 lumière bleue sur l'indicateur de batterie) et
charger la batterie inactive une fois par mois pour prolonger la durée de vie de la batterie au lithium et garantir des 
performances maximales.

Informations sur l'entreprise

Entreprise : Libeca - Familidoo 
Adresse de l'entreprise :
5A rue Claude Chappe – 69370 Saint Didier Au Mont D’Or contact@familidoo.fr
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Instructions de montage pour le remplacement du cadre de roue arrière

L'assemblage doit être réalisé par au moins deux adultes

Méthode de démontage

Méthode d'assemblage


